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Ing. Kolesár: 
Interpelácia smeruje na mestskú políciu. Zachytil som správu, že z trebišovského bitúnku ušli 
dva statné býky a jeden z nich poškodil oplotenie rodinného domu a nám dokonca počúvam, 
že viacerých a namieril si to rovno do zasneženého parku. V tom čase tadiaľ prechádzali deti 
do školy, mestskí policajti so štátnou políciou situáciu monitorovali. Tak ma zaujíma, či sú 
známe dôvody vzniku takejto situácie a potom ma zaujíma, ako tá situácia bola doriešená, 
keďže všelijaké informácie zachytávam aj že ktosi bol pri tom zastrelený, aj že sa nejaký býk 
rozbehol do Zemplínskeho Hradišťa. Tak, ako to vlastne celé dopadlo, lebo že nám po meste 
jazdia telíšky, to sme si zvykli, na to máme už aj zákonné vysvetlenie, ale že nám začína 
takýto pohyb, no tak to už je trošku divnejšie a bez nejakého žartu, poprosím o informáciu 
ako to celé vzniklo a ako to celé skončilo.  
 
PhDr. Čižmár:  
Tento problém bol riešený, bol riešený v súčinnosti mestskej polície a štátnej polície, ale kvôli 
podrobnostiam požiadam pána Cabadu o vyjadrenie.  
 
Mgr. Cabada: 
Takže oznam o úteku tých dvoch býkov, alebo čo to bolo, bolo prijaté na obvodné oddelenie. 
Prioritne to riešilo Obvodné oddelenie v Trebišove. My za mestskú políciu sme boli požiadaní 
iba o súčinnosť a naša hliadka monitorovala priestor okolo čističky odpadových vôd a potom 
v parku. Podľa mojich informácii jedno z tých zvierat bolo odchytené, alebo odstrelené 
v parku, ďalšie sa údajne ešte nenašlo. Žiadnu evidenciu, ani tento prípad sme 
nedokumentovali na mestskej polícii, riešila to štátna polícia, takže môžem zistiť informácie 
odtiaľ a dám vám vedieť, ale my to nemáme podchytené.  
 
Ing. Kolesár: 
A aké boli dôvody vzniku tejto situácie, keď ešte dokonca vieme, že sa býk potuluje. 
Dozvedáme sa, že býk sa potuluje po okolí. Tak zvyknem si občas vyjsť na prechádzky 
a občania mesta takisto, no tak teraz neviem, je v Hradišti ten býk, alebo je v Martine, alebo je 
v Londýne, alebo kde je vlastne.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ako v tom priemyselnom parku, hej, zlyhal tu ľudský faktor. Ľudský faktor zlyhal, ten 
človek, ktorý to mal držať, to bol jeden pán z maďarskej oblasti, zo Zemplína. Troška prišiel 
podgurážený a neudržal dvere, tak býky ušli, hej. Je mi to ľúto, stalo sa to, chvála bohu, 
nikomu sa nič nestalo, ale vidím, že si prihrievaš takú politickú, takú poslaneckú polievočku 
teraz pred Vianocami, ale chvála bohu, že sa nič nestalo. Jeden bol zastrelený poľovníkom 
v parku a druhý je pohrešovaný, ešte behá niekde, ale to sú není moje býky, to sú býky toho 
pána, ktorý si ich dal zabiť, hej. Čiže teraz ja neviem,  každý teraz, mne aj ľúto je, že tie 
ohrady zničili. Každý teraz pozerá na mňa, ako na hlavného vinníka, ja som tam ani nebol. 
Ale dobre, ja to všetko zaplatím, aj pani poslankyne, už sa opravuje, ale je to, ľudský faktor 
zlyhal. Dobre, priznáme si, spravili sme opatrenia. Ten druhý býk, to bola jalovica nie býk, 
bol videný včera niekde, behal okolo tam, kde je čistička, smetisko, tam ho videli poľovníci, 
po ňom aj strieľali, ale netrafili ho. A teraz neviem čo, ja to neviem chytiť, ale hovorím dobre, 



zlyhal ľudský faktor. Sypem si popol na hlavu, je to moja chyba, ako majiteľa bitúnku. 
Hovorím, ráno o piatej to bolo, tie deti išli ráno do školy, aj hrali sa v piesku, ako napísal pán 
Ferko na tom fejsbuku. Hrali sa, normálne ráno o pol šiestej sa hrali v piesku tie deti, jak išli 
do školy a býk okolo nich prebehol a my s políciou za ním. Čiže, ľudský faktor zlyhal, ja si 
priznávam chybu, hoci som tam nebol, mal som to zabezpečiť, ale jednoducho, ja 
nezodpovedám za všetkých zamestnancov, ktorí sú tam.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 


